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Geachte heren Brüll en Schoonbrood, 
 
Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
In hoeverre bent u op de hoogte van de actuele stand van zaken aangaande de situatie in Maastricht 
en deelt u bovenstaand geschetst beeld? 
 
Antwoord 1: 
We staan voortdurend in contact met Maastrichtse sportverenigingen. Diverse verenigingen hebben 
deze problematiek inmiddels bij ons aangekaart. Op korte termijn zullen we bij alle sportverenigingen 
inventariseren in welke mate de stijgende kosten voor energie een probleem vormen, nu of in de 
(nabije) toekomst. Aan de hand hiervan zullen we de (on)mogelijkheden onderzoeken om 
sportverenigingen te kunnen faciliteren bij het waarborgen van hun financiële positie.  
 
 
Vraag 2: 
Heeft u signalen ontvangen over drastische maatregelingen die verenigingen moeten treffen in 
verband met de gestegen kosten? 
 
Antwoord 2: 
Ja, verschillende verenigingen hebben bij ons aangegeven geschrokken te zijn van de enorme 
energierekening. Clubs geven ook aan maatregelen te willen treffen (zoals besparen/zuiniger omgaan 
met energie of proberen inkomsten te verhogen (via speciale acties of hogere contributie en 
kantineprijzen)), maar betwijfelen of deze afdoende zullen zijn. Niet voor niets heeft NOC-NSF recent 
een brandbrief gestuurd, met de oproep om landelijk maatregelen te treffen (zie bijlage). Ook de 
Vereniging Sport en Gemeenten is momenteel in gesprek met het Rijk om te kijken of en op welke 
wijze de stijgende energielasten kunnen worden gecompenseerd. 
 
 
Vraag 3: 
Bent u met ons van mening dat er in deze tijd een belangrijke inspanning bij de gemeente ligt om 
sport toegankelijk te houden? 
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Antwoord 3: 
Het probleem van toenemende energielasten raakt de hele Maastrichtse samenleving op tal van 
terreinen, waaronder sport en bewegen. Het bestrijden van dit probleem is dan ook een gezamenlijke 
maatschappelijke verantwoordelijkheid, die breder dient te worden gedragen dan enkel door de 
gemeente. Het staat echter buiten kijf dat het behoud van onze sportinfrastructuur van het grootste 
belang is. Daarom zijn wij ook actief in gesprek met verenigingen om te bekijken waar de schoen op 
korte termijn wringt en of er mogelijkheden zijn voor ons als gemeente om daarin te ondersteunen.   
Overigens zijn alle Limburgse gemeenten actief bezig met dit vraagstuk. Het merendeel inventariseert 
de problematiek, verkent de lokale (on)mogelijkheden en is in afwachting van de rijksmaatregelen. 
Behoudens de gemeente Beekdaelen, die recent een (sport)noodfonds heeft ingericht, zijn er zover 
ons bekend op lokaal niveau nog geen maatregelen genomen.  
 
 
Vraag 4: 
Wilt u op korte termijn met sportverenigingen in contact treden om deze situatie proactief te bespreken 
en mogelijk oplossingen te bespreken en aan te dragen? 
 
Antwoord 4: 
Jazeker, wij zijn al in gesprek met individuele verenigingen over de gestegen kosten. Op korte termijn 
inventariseren we uitvoeriger tegen welke problemen verenigingen aanlopen. Wij zijn daarbij ook 
benieuwd welke maatregelen sportverenigingen zelf reeds hebben getroffen of nog voornemens zijn 
te nemen. 
 
 
Vraag 5: 
In hoeverre bent u van mening dat de huidige regelingen van de gemeente volstaan om de 
toegankelijkheid van sportbeoefening te waarborgen? 
 
Antwoord 5: 
Inwoners voor wie de betaalbaarheid van het lidmaatschap van een (sport)vereniging in het gedrang 
komt, kunnen gebruik maken van een tweetal regelingen: het Jeugdfonds sport en de gemeentelijke 
declaratieregeling. We zijn momenteel bezig met het uitwerken van een uitbreiding (van de 
regelgeving) van het Jeugdsportfonds Sport. Hiermee kunnen in de toekomst nog meer kinderen 
gebruik maken van dit fonds.  
 
 
Vraag 6: 
Ziet u mogelijkheden om de huidige regelingen nog meer bekend te maken bij onze inwoners?  
 
Antwoord 6: 
We maken de beschikbare regelgeving van het Jeugd Fonds Sport regelmatig bekend, onder meer via 
de social mediakanalen. Ook bij de sportverenigingen zijn deze regelingen bekend. De komende 
maanden blijven we de regelingen actief onder de aandacht brengen. 
 
 
Vraag 7: 
Ziet u mogelijkheden om de regelingen uit te breiden, zodat een grotere of bredere groep inwoners 
financieel ondersteund kan worden? 
 
Antwoord 7: 
Ja, daartoe zien wij mogelijkheden. Zodra wij de precieze uitbreiding hebben uitgewerkt, zullen wij u 
daarover informeren.   
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Vraag 8: 
Worden er voorbereidingen getroffen om statushouders en asielzoekers (onder andere vanwege de 
nieuwe opvangontwikkelingen) ook voldoende mogelijkheden te geven om deel te nemen aan ons 
sportaanbod? 
 
Antwoord 8: 
Ja, onderdeel van de uitbreiding van de regelgeving zijn ook de statushouders en asielzoekers.  
 
 
Vraag 9: 
Kunnen wij bij de komende programmabegroting nieuwe beleidstoevoegingen of initiatieven 
verwachten om verenigingen te ondersteunen en sportbeoefening toegankelijke te houden voor alle 
beoefenaars?  
 
Antwoord 9: 
In de programmabegroting 2023 zijn onderstaande aandachtspunten opgenomen:  
 

 In 2023 wordt een nieuwe aanpak verenigingsondersteuning geïmplementeerd met een accent op 

de lage sociaaleconomische statuswijken 

 We gaan in 2023 samen met de sport- en beweegaanbieders op Sportpark West initiatieven 

ontwikkelen voor een multifunctioneler gebruik van het sportpark met als doel het creëren van een 

open Sportpark. Hiervoor willen we het SMILE-model als uitgangspunt hanteren. In 2023 zetten 

we hiervoor een combinatiefunctionaris in op Sportpark West 

 Samen met de 50 partners geven we uitvoering aan de zes ambities van het Maastrichts Sport-

akkoord. Het doel is om samen met alle partners de lichamelijke en geestelijke vitaliteit van de 

gehele Maastrichtse bevolking te verbeteren. 

 In het 1e kwartaal van 2023 is een raadsvoorstel kwaliteitsverbetering openbare sport- en speel-

voorzieningen (inclusief financiële onderbouwing en een meerjarenplan) voorzien. Dit is 

gebaseerd op de opgehaalde wensen van inwoners uit het participatieproces met alle buurten en 

een aantal specifieke doelgroepen, conform raadsopdracht april 2021. We zetten in op bereikbare 

en goed onderhouden openbare sport- en speelvoorzieningen voor iedereen. 

 In 2023 staat deel 1 van de nota ‘Tweede tranche toekomstbestendige 

binnensportaccommodaties 2023-2033’ op de raadsagenda. Het raadsvoorstel bevat voorstellen 

voor optimalisatie en spreiding van binnensportaccommodaties Maastricht 2023-2033 gekoppeld 

aan de onderwijsontwikkelingen vanuit het Integraal huisvestingsplan primair onderwijs (o.a. 

nieuwbouw/renovatie binnensportvoorzieningen rondom KKC Groene Loper, KKC Belfort, KC 

Scharn en in De Heeg), een meerjarig investeringsplan 2023-2033 en het transitieplan voor 

sporthal De Heeg (inclusief sportvoorziening IKC Ziezo). 

 In 2023 leggen we de raad de businesscases voor over de binnensportvoorzieningen nabij KC 

Scharn, KKC Belfort, KKC Groene Loper en ter vervanging van sporthal De Heeg. Hierbij haken 

we aan bij de planning van de nieuwbouw van deze kindcentra. 

 Na het sportseizoen 2021-2022 vindt een tussenevaluatie van de tarievennota sport plaats. De 

raad wordt hierover in 2023 geïnformeerd. 

 In 2023 werken we samen met betrokken partijen (o.a. schoolbestuur, bewoners en 

kinderopvang), aan de integrale planontwikkeling van een (groene) beweegvriendelijke omgeving 

bij kindcentra Groene Loper en Belfort. 
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 Maastricht Sport verzorgt door de hele stad sport- en beweeggroepen voor kinderen en 

volwassenen. De +/- 90 sport- en beweeggroepen richten zich op burgers die niet terecht kunnen 

bij sportclubs of verenigingen door bijvoorbeeld een tekort aan financiële middelen of omdat 

sporten in dit verband gewoonweg een te grote stap is. Door de sport- en beweeggroepen kan 

iedere Maastrichtenaar laagdrempelig bewegen. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en Wethouders van Maastricht, 
 
De Secretaris,                      De Burgemeester, 
 
 
 
 
 
 
 
 
G.J.C. Kusters J.M. Penn-te Strake 
 
 


